
Møde 12. oktober 2017 kl. 19.00 i Grundejerforeningen Skovbakkevej i nr. 61 

 

Til stede: Peter, Morten, Jens, René og Christian (referent) 

 

1. Henvendelser til bestyrelsen 

Beboerne i nr. 80 har henvendt sig om bevoksningen i læbæltet, som kommer ind over deres hæk. 
Der beskæres næste gang på grøn arbejdsdag. 

Der var enighed om, at Jens taler med Mike fra Bach & Nørgaard om beskæring. 

Thomas Wøhlk i nr. 114 fælder selv nogle grantræer på fællesarealet omkring hans grund. 

Beboerne i nr. 89 har fremsat ønske om beskæring af 2 buske foran deres grund. Jens har besigtiget 
sammen med grønt udvalg.  

Der var enighed om, at vi fortsat følger disse retningslier omkring vedligeholdelse af fællesanlæg 
(grønne arealer): 

 Grundejeren slår fællesarealets græs i en afstand på 1 meter fra eget skel 
 Grundejeren klipper begge sider af hækken, der står i skel i fællesarealer 
 Grundejeren slår og vedligeholder græsrabatter mellem grunden og vejen. 
 Fællesarealerne må kun beplantes eller beskæres, hvis bestyrelsen i hvert enkelt tilfælde 

har givet tilladelse dertil. Bestyrelsen træffer afgørelse efter § 20 i vedtægterne og på bag-
grund af beplantningsplanen og lokalplanen. Beplantningsplanen er en oversigt over de 
plantetyper, der er på fællesaralerne. Bestyrelsen kan inddrage grønt udvalg i beslutningen. 
Bestyrelsen kan tillade, at beskæring efter ønske fra en eller flere beboere kan foretages af 
disse beboere på grøn arbejdsdag. 

 

2. Økonomi 

Morten redegjorde for regnskabet. Vi har ca. 1,5 mio. kr. i vejfonden. Revnerne i vejen ved siveøen 
bør repareres med tjære til næste år. Det blev drøftet, om der skal afsættes penge til vedligehol-
delse af stier. Fremmødet til grønne arbejdsdage er ikke tilstrækkeligt. Mulige incitamenter for 
fremmøde blev drøftet. Det er tvivlsomt, om det nuværende kontingentniveau også er tilstrække-
ligt fremover. 

 

3. Grønt udvalg 
 
Jens orienterede om opsætningen af det nye gyngestativ på legepladsen. Vi afsætter et yderligere 
beløb til legepladsen til næste år. Samarbejdet mellem bestyrelsen og grønt udvalg, som gør en rig-
tig stor indsats, er fortrinligt. 
 
 



4. Næste møde 
 
22. januar 2018 kl. 19.00 hos Peter. 
 
 

5. Eventuelt 
 
Intet. 


